

## Homework for Level One

Date due : 25/02/2024

الواجب البيتي للمستوى الأول

تاريخ التسليم: 2024/02/25

### التربية الإسلامية ( Islamic Education )

- مراجعة الآيات (1-5) من سورة العلق على الصفحة 13 من كتاب الإسلامية 1 للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ والإجابة على الاسئلة الملتصقة في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الأستيعاب .
  - قراءة موضوع "أركان الإسلام" على الصفحة 87 من كتاب الإسلامية 1 للمناقشة داخل الفصل.
  - إستعملوا الحديث 4 على الصفحة 32 & 33 لحفظ "أركان الإسلام" الخمسة .
  - الإجابة على الاسئلة التالية الملتصقة في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الأستيعاب .
- **Revise** Verses (1-5) from Surat Al-ALAQ on P.13 from the Islamic Education Book Step-1 to recite in the classroom to verify memorization.
  - Read the topic of "The Pillars of Islam" on P.87 in the Islamic Education Book-step 1
  - Use Hadeeth 4 on P.32 & 33 to memorise the " The Pillars of Islam".
  - Answer the following questions which are attached in your homework book to verify the underdin

التمرين الأول: مما تعلمته من سورة العلق أجب عن الاسئلة التالية:

**Exercise 1:** From what you have learned from Surat Al-A'alaq, answer the following questions:

1- إشرح باختصار ما هو المقصود بالكلمات التالية التي وردت في السورة:

1- Briefly explain what is meant by the following words mentioned in Surat A-lA'alaq:

Surat A-lA'alaq: .....

.....

Al-Raj'a (الرَّجْعِي)

.....

.....

التمرين الثاني: مما تعلمته من موضوع (أركان الإسلام), أجب عن الأسئلة التالية:

**Exercise 2: From what you have learned from the Pillars of Islam, answer the following questions:**

- Finish the following Hadeeth (حديث):

..... بُني الإسلام على

- Islam has been built on. ....

1. ....  
.....
2. ....  
.....
3. ....  
.....
4. ....  
.....
5. ....  
.....

What is **Zakah**?

.....  
.....  
.....

Who has to pay **Zakah**?

.....

How much has to be paid for **Zakah**?

.....